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Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni dr . Rácz Jenő egészségügyi miniszter

úrnak, melyre ülésen kívül, írásban várom Miniszter úr válaszát .

A kérdés címe : "Lesz-e lehetőség Veszprémvarsányban mentőállomás kialakítására?",

szövege az alábbi :

Tisztelt Miniszter Úr!

A veszprémvarsónyi mentőállomásügyében (2003 . január 6-án) feltett kérdésemre dr. Csehók

Judit, akkori egészségügyi miniszter asszony (2003 . január 21-én) azt a választ adta, hogy a tervek

között szerepel a mentőállomás létesítése . A későbbi megbeszélések során a település

polgármesterének is ezt erősítette meg a minisztérium is : elhangzott, hogy 2005-2006 során tervezik a

mentőállomás működésének megkezdését . Egyúttal kérték a község segítségét, a mentőállomás

elhelyezési feltételeinek biztosításához . Németh Csaba polgármester úr talált egy olyan ingatlant,

amely a győri mentőállomás szerint is megfelel céljaiknak (garázs, iroda kialakítható, URH

rádiótoronnyal is rendelkezik) . Az ingatlan ára 11 millió forint, ami adottságait figyelembe véve

alacsony összeg, de a helyi önkormányzatnak megfizethetetlen . Korábban, hasonló finanszírozási

problémát - a pannonhalmi mentőállomás kialakítását - a minisztérium segítségnyújtásával sikerült
megoldani .

A szóban forgó ingatlant a tulajdonos újra meghirdette eladásra . Fennáll annak a veszélye, hogy a jó

adottságú épületet más veszi meg és így nagyságrendekkel megnőhet a mentőállomás kialakításának

költsége .



Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, - a fent leírt helyzet megvizsgálása után - milyen

lehetőséget lát arra, hogy a minisztérium segítsen a veszprémvarsányi mentőállomás elhelyezésének

biztosításában?

G y ő r, 2005 . július 11 .

Tisztelettel
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